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ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV OSNOVNE ŠOLE METLIKA  

V ŠOLSKEM LETU 2023/2024, 26. 9. 2023 

 

Dnevni red: 

1. Ugotovitev prisotnosti 

2. Seznanitev z nalogami sveta staršev 

3. Obravnava LDN za šolsko leto 2023/24 

4. Tekoča vprašanja 

  

 

Uvodoma: 

Na seji, ki se je pričela ob 18.00, je bilo prisotnih 24 članov sveta staršev. Opravičeno odsotna je bila ga. Marjetka 

Rajaković. 

 

K 1. točki: 

Predsednica je predstavila sklepe zapisnika zadnje seje šolskega leta 2022/2023. Pripomb ali dodatnih pojasnil k 

zapisniku ni bilo.  

 

K 2. točki: 

Ravnatelj je predstavil naloge sveta staršev. Predsednica je opozorila, da bo potrebna sprememba poslovnika, saj 

je bil v letu 2021 spremenjen Akt o ustanovitvi OŠ Metlika, tako da trenutni Poslovnik ni v skladu z Odlokom. 

Jasno ni bilo, kdo je sklicatelj seje. Sejo je vodila predsednica sveta staršev. 

 

K 3 točki: 

Ravnatelj, g. Janko Strahinić, je na kratko spregovoril o letnem delovnem načrtu (LDN) za šolsko leto 2023/24, pri 

katerem ni večjih sprememb glede na preteklo šolsko leto in se bo izvajal v kot je načrtovano. Nabor aktivnosti 

ostaja enak, nekaj manjših sprememb je v časovnem razporedu izvajanja (plavalni tečaj, ker se bo izvajal na 

drugem kraju). 

Sledili bodo viziji vzgoje in izobraževanja otrok ter izvajali aktivnosti zdrave šole.  

Trim steza, ki j o financira Občina Metlika, bo dokončana do konca meseca. 

Svet staršev ni imel pripomb na predstavitev LDN 2023/24. 



K 4. točki: 

- Kako je s športnim dnevom, ki je odpadel? Športni dan je odpadel zaradi slabega vremena, zato bodo aktivnosti  

  prestavljene. 

 

- Puščanje športne opreme v šoli - šola ne more prevzeti odgovornosti za lastnino otrok. Predlog enega od staršev 

  je, da se uporabijo omarice na hodnikih. Ravnatelj in pomočnica ravnatelja to ne ocenjujeta kot primerno, saj ni 

  možno zagotoviti ustrezne tehnične rešitve, ker omarice niso konstrukcijsko ustrezne in ne omogočajo 

  zaklepanja. 

  Svet staršev je predlagal, da se problematika predstavi ustanovitelju Občini Metlika in skupaj poiščeta ustrezno 

  rešitev. Svet staršev predlaga, da se problematika rešuje po triadah, začenši s 3. triado. 

 

- Težke torbe: Kako bi lahko rešili problem težke torbe, ker nekateri otroci prihajajo peš v šolo, njihova torba z vsemi 

  delovnimi zvezki pa predstavlja tudi več kot 20 % njihove teže. Učenci lahko nekatere pripomočke puščajo v šoli. 

 

- Bralna značka na predmetni stopnji - Ali je možno bralno zračno povedati tudi knjižničarki? Ravnatelj je 

  odgovoril, da po njegovem mnenju to ni možno, saj je učencev preveč.  

 

- Ekskurzije/šole v naravi: Zakaj se otroke večkrat pelje na isto lokacijo? Predvsem, da tam počnejo stvari, ki jih bi 

  lahko oceni v okolici šole, hoja in sprehodi. Izpostavljena je bila šola v naravi za 7. razred v preteklem šolskem letu. 

 

- Projekt Erasmus+: Kakšno je stanje projekta Erasmus+? Ravnatelj je odgovoril, da je bil projekt ukinjen, ni pa želel 

  pojasniti podrobnosti svoje odločitve o ukinitvi. Omenil je, da mora šola financirati aktivnosti projekta. Bil je v 

  skrbeh, da projekt ne uspe in bi šola ne imela povrnjenih stroškov hkrati pa v projektu tudi ni videl smisla. Dodal 

  je, da bodo nadaljevali aktivnosti projekta, vendar ne v sklopu projekta ter da so v navezi s partnerskima šolama iz 

  projekta (iz Avstrije in Hrvaške).  Ravnatelj je bil zaprošen, da navede cilje projekta, navedel je sledeča:   

  1.  povečanje vpisa v obvezne izbirne predmete; 2. povečati število minut, ko se otroci učijo skozi igro. 

  Starši z odgovori in odločitvijo niso bili zadovoljni.  

 

- Kosilo za učence zadnji dan pouka pred božično-novoletnimi počitnicami: tudi učenci višjih razredov se lahko za 

  ta  dan prijavijo na kosilo.  

 

- Kraje: na šoli jih trenutno ni zaznati. Nadzor trenutno rešujejo z nadzornimi kamerami (nizka investicija) s 

  katerimi nadzirajo dogajanje na hodnikih. 

 

- Zdrava šola: ravnatelj in pomočnica povesta, da učenci uporabljajo vejpe, fuge, cigarete. Nekateri učenci že v 5. 

  razredu, predvsem pa v 3. triletju. Zlasti dekleta se zbirajo na nevarnih kraje, da bi prikrila uporabo teh sredstev. 

  Za ta dejanja OŠ ne more sankcionirati učenca oz. učenca premestiti na drugo šolo, saj se mora le-ta strinjati s 

  sprejemom učenca, česar pa druge šole ne želijo, saj imajo že same problematične učence. Šola pravih vzvodov 

  za reševanje te problematike nima, zato apelira na otroke in starše.  

 

- Mobiteli in vpliv na možgane: v šoli je uporaba mobitelov prepovedana. Šola pravih vzvodov za rešitev te težave 

  nima. 



- Nesramnost med vrstniki se izrazitejše kaže med dekleti, odraža se kot nesramno obnašanje, tvorjenje klanov, 

  ščipanje. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.45. 

 

V Metliki, 26. 9. 2023   

 

Zapisal: Andrej ŽUNIČ                   Tjaša Štampfelj 

                       predsednica sveta staršev 


